
ImPressie raadsvergadering 17 juli 2018
De laatste vergadering voor het zomerreces. De meeste tijd werd besteed aan een motie 
over een mogelijke buurtbus en een motie over het ontslag van de Cliëntenraad 
Haltewerk.

Aan de agenda wordt nog een motie van GroenLinks toegevoegd en er werd een nieuw 
burgerraadslid voor de VVD geïnstalleerd, de heer Veldboer. De eerste 9 punten van de 
agenda werden vervolgens unaniem besloten. 

Beter onderhoud?
Uit de burgerpeiling 2017 blijkt dat de burgers in Langedijk onveilige situaties, onderhoud 
van plantsoenen en parken en leefbaarheid van de buurt relatief laag en dalend t.o.v. Het 
landelijk gemiddelde waarderen. Er is in de afgelopen jaren bezuinigd op het onderhoud van 
groen.
Reden voor GroenLinks om via een motie de onderhoudsniveaus naar een hoger peil te willen
brengen. 
Veel sympathie voor deze gedachte van alle partijen, “prachtig dat iedereen positief is”aldus 
Maurice Schoutsen, GroenLinks. Echter het budget was er op dit moment niet en velen 
wilden met de uitvoering van hun wensen wachten tot de begroting in het najaar. De motie 
werd ingetrokken.

Kindcentrum in Oudkarspel
Dit onderwerp was vorige week doorgeschoven omdat de financiële onderbouwing niet helder
was. Dorpsbelang en CDA waren nog niet helemaal tevreden -er was nog een gat van  
20.000,-- euro-  .Toch stemden beiden in met de kredietaanvraag. 
De heer Rep van het CDA maakte van de gelegenheid zijn zorg uit te spreken over de 
uitgavendrift van het college: 60% overschrijding nu, daarnaast 1 miljoen precario minder, 
een full time wethouder erbij (500.000 euro) en 900.000 euro overschrijding verbouwing van 
De Binding. Hij is ongerust over de uitgavendrift van dit college. 
Het voorstel voor het nieuwe kindcentrum in Oudkarspel werd unaniem aangenomen.

Buurtbus?
Is er behoefte aan een buurtbus in Langedijk? Hierop wilde de Seniorenpartij Langedijk via 
een motie duidelijkheid over krijgen. GroenLinks was mede indiener.
Ook bij de andere partijen was de behoefte vraag belangrijk. Met Valys kan je toch ook voor 4
euro naar Alkmaar?, vroeg HvL/D66 zich af. 
Ook werd breed genoemd dat een buurtbus-voorziening toegankelijk moest zijn voor alle 
inwoners.
Na schorsing werd een gewijzigde motie voorgelegd., waarin tegemoet was gekomen aan de 
diverse opmerkingen.
De wethouder kreeg instemmende geknik van het college en dus werd de motie unaniem door
de raad aangenomen.

Ontslag Cliëntenraad Halte werk
Minder soepel ging het bij de motie van GroenLinks over het ontslag van de Cliëntenraad van
Halte Werk door het bestuur van Halte Werk (zijnde de wethouders van Alkmaar, 
Heerhugowaard en Langedijk). 
Volgens GroenLinks was het bestuur door dit ontslag buiten de regels gegaan en wordt op dit 
moment niet voldaan aan de Participatiewet. Zij vroeg het college zich sterk te maken voor 
herstel van de verhoudingen.



Vóórdat de bespreking werd begonnen werd geschorst op verzoek van de PvdA. Na deze 
schorsing gaf de heer Waal aan dit onvoldoende te kunnen beoordelen en dit over te laten aan 
het college. 
Wethouder Reijven gaf aan dat van alles is geprobeerd om een onwerkbare situatie op te 
lossen: het gaat hierin om verschillende rolopvattingen Hij raadde de motie ter stelligste af. 
Voor de meeste fracties was “de late aanlevering van de motie” reden om zich niet uit te 
spreken±  “Ik heb de verordening van de Cliëntenraad niet in mijn achterzak”, aldus de PvdA,
welke ook had gelezen dat het onder de rechter was en dan mogen wij ons niet uitspreken, 
verstoorde verhoudingen repareer je niet via een motie (VVD), welke verschillende pogingen 
zijn er gedaan om dit te voorkomen (CU)?
Soledad van Eijk, GroenLinks was wel helder: “Het is niet volgens de regels gegaan. Ook als 
je moeite hebt met procedures, dan nog moet je ze volgen. Waarom is de raad niet 
geïnformeerd? Het ontslaan van een compleet bestuur is behoorlijk politiek!”
Een tevergeefse oproep. 
De motie werd verworpen met 2 stemmen voor (GroenLinks) en 18 stemmen tegen (overige 
fracties).

Naluisteren:
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